
 
  
Vi startade upp året med ÅRSMÖTET i 
 
 februari 2021. Även i år så beslutade vi attdet inte fanns möjligheter att genomföra 
 
 våra årligen återkommande evenemang så som EN DAG VID FORSEN....AUKTIONEN, 
 
 HÖSTMYS och SKOGSKAFÉT pga de restriktioner som var utfärdade av 
 
 Folkhälsomyndigheten och Regeringen. 
 
 
Vi har dock sålt fiskekort som vanligt under 
 året. 
 
Benny och Mona har haft Loppisen  öppen vissa lördagar och söndagar 
 
och sett till att det fungerat. Jag ringde till Länsstyrelsen och fick restriktioner om mått på ytan i  
garaget,  ingång/utgång, avstånd, handsprit osv. 
 
 
I augusti hade jaktlaget sitt årsmöte på K NTORET /SKOGSKAFÉT. Annette och jag 
 
 gjorde landgångar, wienerbröd och fika. 
 
 
Vi hoppas att Ni fortsätter att stödja oss som medlemmar och att ni har med idéer 
 
 för evenemang osv Är säker på att det finns så många som kan komma med förslag.  
 
 
Hammarbacken 2022-04-06 
 
Ordförande 
 
........................... 
Anna.B Forslund 
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